

第十二屆國際佛光緣小藝術家獎 「幸福樂」2017 兒童徵畫活動簡章

一、徵畫主旨

本屆徵畫活動，以「幸福樂」為主題，希望藉由兒童日常之孝順、助人、知足、讚美、健康、關懷、合作、微笑、希望、和諧等過程，由兒童將生活中的體會，透過畫筆，傳達簡單的幸福，讓生活有感動，世界更美好!

二、活動單位

- (一) 指導單位：佛光山寺
- (二) 主辦單位：財團法人佛光山文教基金會、佛光緣美術館總部
- (三) 承辦單位：佛光緣美術館屏東館
- (四) 協辦單位：中華民國兒童美術教育學會、佛光山寺全球道場、人間衛視、人間福報、人間通訊社、佛光緣美術館台灣及全球各洲分館

三、活動時間

- (一) 收件截止時間：即日起至 2018 年 2 月 28 日止(郵戳為憑)。
- (二) 信封請註明「第 12 屆國際佛光緣小藝術家獎徵畫活動」。

四、報名對象

- (一) 國內組：全國各公私立國中、小學、幼兒園(含托兒所)在學學生皆可參加。
- (二) 國外組：不分對象及組別，凡 5 歲以上(含)至 15 歲以下(含)依各組別在學學生皆可參加。

五、報名組別

- (一) 幼兒組：幼兒園(5 歲以上)。
- (二) 國小低年級組：國小一、二年級。
- (三) 國小中年級組：國小三、四年級。
- (四) 國小高年級組：國小五、六年級。
- (五) 國中組

六、獎項類別

(一) 個人獎

1. 佛光獎：台幣 8,000 元、獎狀、畫冊三本(共 5 組/每組 1 名)
2. 特優獎：台幣 6,000 元、獎狀、畫冊三本(共 5 組/每組 1 名)
3. 優等獎：台幣 3,000 元、獎狀、畫冊三本(共 5 組/每組 1 名)
4. 佳作：台幣 1,000 元、獎狀、畫冊乙本(共 5 組/每組 20 名)
5. 入選：獎狀、畫冊乙本(視件數)

(二) 團體獎：獎狀、畫冊 5 本(得獎人數最多之三個團體)

(三) 得獎作品將安排海內外巡迴展覽並出版畫冊紀念。

七、作品規格

(一) 作品規格：39 公分×54 公分【4 開，不需裝裱】。

(二) 媒材及創作形式：使用畫具及媒材不拘，限兒童本人創作一件。

八、作品收件地點

(一) 台灣地區

佛光緣美術館屏東館 地址：90081 屏東市建華三街 46 號 3 樓

電話：08-7512608、7558003 轉 301 聯絡人：王惠蓮 主任

(二) 海外地區

作品郵寄至當地鄰近之佛光山寺海外道場，相關收件地址請至佛光山全球資訊網查詢 www.fgs.org.tw

九、得獎公告

2018 年 6 月前於人間福報刊登，並於佛光山寺、財團法人佛光山文教基金會、佛光緣美術館等網站公告。

十、活動注意事項

- (一) 參賽作品須符合主辦單位所指定之宗旨及作品規格，畫紙可至佛光緣美術館台灣及全球各洲分館索取。
- (二) 自備畫紙者，請將「徵畫報名表」每一空格務必工整填寫後，實貼於作品背面右下角，凡未黏貼報名表、資料不全、字跡潦草者，將不予評選。
- (三) 參賽者不得有冒名頂替、請人代畫、他人加筆或依現成圖畫臨摹、模仿、抄襲等情事，違者不予評選。
- (四) 所有參賽作品恕不退還，著作權及版權屬於主辦單位「財團法人佛光山文教基金會」。
- (五) 獎金之稅額依中華民國稅法規定，執行單位需依法代扣繳稅額。
- (六) 資訊下載：本簡章可於佛光緣美術館網頁下載 www.fgs.org.tw/fgsart
- (七) 聯絡資訊：
 - 1. 收件單位：(08)751-2608、755-8003#301 聯絡人：王惠蓮主任
電子信箱:fgs_arts5@ecp.fgs.org.tw
 - 2. 徵畫洽詢：(07)656-1921#1434 聯絡人：侯雪萍
電子信箱:fgs_arts@ecp.fgs.org.tw
- (八) 本辦法如有未盡事宜，主辦單位得隨時修訂，並於本館網站公布之。



佛光緣美術館
FO GUANG YUAN ART GALLERY

第十二屆國際佛光緣小藝術家獎 「幸福樂」2017 兒童徵畫活動報名表

自備畫紙者，請將以下「徵畫報名表」每一空格請務必工整填寫，凡資料不全、字跡潦草者，不予評選。

學生姓名				家長姓名	
出生 年 月 日	年 月 日	性 別	<input type="checkbox"/> 男	得獎 聯絡電話	
			<input type="checkbox"/> 女	國 籍	
參加組別 年級班別	<input type="checkbox"/> 國中組	年級	班	美術教室/ 學校名稱	
	<input type="checkbox"/> 國小高年級組	年級	班		
	<input type="checkbox"/> 國小中年級組	年級	班	指導老師	
	<input type="checkbox"/> 國小中年級組	年級	班		
	<input type="checkbox"/> 幼兒組	班(含托兒所)			
畫題名稱				聯絡電話	
內容大意	(約 40 字以內，請務必填寫)				
居住地址	□□□-□□				
美術教室/ 學校地址	□□□-□□				
注意事項	<ol style="list-style-type: none"> 1. 參賽作品須符合主辦單位所指定之宗旨及作品規格 39 公分×54 公分【4 開，不需裝裱】。 2. 參賽者不得有冒名頂替、請人代畫、他人加筆或依現成圖畫臨摹、模仿、抄襲等情事，違者不予評選。 3. 所有參賽作品恕不退還，著作權及版權屬於主辦單位「財團法人佛光山文教基金會」。 4. 作品收件地點： <ul style="list-style-type: none"> (1) 台灣地區：佛光緣美術館屏東館 地址：90081 屏東市建華三街 46 號 3 樓。 電話：08-7512608、7558003#301 聯絡人：王惠蓮主任 (2) 海外地區：作品郵寄至當地鄰近之佛光山寺海外道場，相關收件地址請至佛光山全球資訊網查詢 www.fgs.org.tw 5. 詳細辦法可洽詢：(07)656-1921 分機 1434、聯絡人：侯雪萍，或上佛光緣美術館網頁下載 www.fgs.org.tw/fgsart 				

**2017 Twelfth International Fo Guang Yuan
Young Artist Award
“Happiness & Joy” Drawing Competition**

I. Theme

The theme of this year’s drawing competition is “Happiness & Joy.” We hope that the children will share their daily acts of goodness in their drawing by showing themselves being respectful, helpful, grateful, appreciative, healthy, caring, cooperative, hopeful and harmonious. With a simple act of sharing happiness and joy, may our lives be filled with warmth to make this world a better place!

II. Event Organizers

- (1) **Advisory Organization:** Fo Guang Shan Monastery
- (2) **Hosts:** Fo Guang Shan Foundation for Buddhist Culture & Education, Fo Guang Yuan Art Gallery Headquarters
- (3) **Organizers:** Fo Guang Yuan Pingtung Art Gallery
- (4) **Co-organizers:** Co-organizers: Association for Education through Art of the Republic of China, Fo Guang Shan Monastery Worldwide Branches, Beautiful Life Television, Merit Times, Life News Agency, Fo Guang Yuan Art Gallery 24 Worldwide Galleries

III. Key Dates

- (1) **Closing date for submissions:** 28 February 2018 (postmark as proof)
- (2) Please indicate **2017 Twelfth International Fo Guang Yuan Young Artist Award** on the front of the envelope

IV. Participants:

- (1) **National Category:** Open to all students of public and private secondary schools, primary schools, kindergartens (including childcare centres)
- (2) **Overseas Category:** Open to students aged 5 to 15 years

V. Divisions:

- (1) Kindergarten (ages 5 and above)
- (2) Grade 1-2
- (3) Grade 3-4
- (4) Grade 5-7
- (5) Grade 8-10

VI. Prizes:

(1) Individual Prizes:

- i) **Buddha's Light Award:** NT\$8,000, a certificate and three Award-winning Artwork Collection Album (1 winner per division)
- ii) **Distinction Award:** NT\$6,000, a certificate, and three Award-winning Artwork Collection Album (1 winner per division)
- iii) **Outstanding Award:** NT\$3,000, a certificate, and three Award-winning Artwork Collection Album (1 winner per division)
- iv) **Excellence Award:** NT\$1,000, a certificate, and one Award-winning Artwork Collection Album (20 winners per division)
- v) **Honorable Mention:** A certificate, and one Award-winning Artwork Collection Album (according to the number of entries)

(2) Group Prizes:

Certificates, five Award-winning Artwork Collection Albums (for three groups with the most winners)

(3) Winning artworks will be selected for international touring exhibitions and be published as an album.

VII. Requirements of Artworks

- (1) **Dimensions:** 39 cm x 54 cm (framing not required)
- (2) **Medium:** No restriction on medium used for painting. One entry per participant.

VIII. Delivery of Artworks

(1) Taiwan:

Fo Guang Yuan Pingtung Art Gallery

3F., No. 46 Jianhua 3rd Street, Pingtung City, Pingtung County, 90081

Tel: 08-7512608, 7558003 ext. 301 Contact: Wang Huilan

(2) Overseas:

Artworks to be delivered to the nearest Fo Guang Shan Monastery Branches, for

more contact details please go to Fo Guang Shan Online Service www.fgs.org.tw.

IX. Notification of Winners

The results will be announced at the Merit Times in June 2018. Please refer to the Fo Guang Shan Monastery, Fo Guang Shan Foundation for Buddhist Culture & Education, and Fo Guang Yuan Headquarters website for updates.

X. Notes:

- (1) All participants must meet the criteria and format set by the organizer. Papers could be acquired from Fo Guang Yuan Art Galleries in Taiwan and worldwide branches.
- (2) For those who prepare their own papers, please fill out the application form clearly and paste it securely onto the bottom right corner of the back of the artwork. Entries with incomplete information and illegible writing or application form not properly pasted will be disqualified.
- (3) A participant should not ask third party to make the artwork on his/her behalf, receive help from third party while drawing, or commit plagiarism by copying or imitating others' artworks. Violators will be disqualified.
- (4) All participating entries are non-returnable; ownership and copyrights of all entries belong to F.G.S. Foundation for Buddhist Culture and Education.
- (5) Tax amount of the prize money will be deducted according to the tax law of the Republic of China prior to handing over to the winners.
- (6) The submission guidelines can be downloaded from Fo Guang Yuan Art Gallery website www.fgs.org.tw/fgsart.
- (7) Contact info:
 - i) Delivery of artwork: (08)751-2608, 755-8003#301 Wang Huilan
Email: fgs_arts5@ecp.fgs.org.tw
 - ii) Enquiry: (07)656-1921#1434 Hou Xueping
Email: fgs_arts@ecp.fgs.org.tw
- (8) The organizer holds the rights to amend any rules and regulations as and when necessary. Please refer to the Fo Guang Yuan Art Gallery website for updates.



2017 Twelfth International Fo Guang Yuan Young Artist Award
"Happiness & Joy" Drawing Competition

Name	First	Last		Name of Parent	
Date of Birth	Y M D	Gender	Age	Contact Tel.	(Home)
		<input type="checkbox"/> M <input type="checkbox"/> F			(Mobile)
Divisions	<input type="checkbox"/> Grades 8-10 <input type="checkbox"/> Grades 5-7 <input type="checkbox"/> Grades 3-4 <input type="checkbox"/> Grades 1-2 <input type="checkbox"/> Kindergarten (5 yrs)			nationality	
				Name of School or Art Studio	
				Name of Teacher	
Title of Artwork				Contact Tel.	
Description of Artwork	(max. 40 words)				
School / Art Studio Address	No. State Telephone No. : ()	Street Postal Code -	City Country		
Residential Address	No. State	Street Postal Code	City Country:		
<p>Note: 1) Artwork format: 39cm x 54cm (4K) unframed (about 15 inches x21 inches) 2) For administration purpose, please submit two copies of this application form (photocopy permissible) : paste one securely on the back right corner of your artwork, and the other one lightly. Entries with incomplete information or application form not properly pasted will be disqualified. 3) All participating entries are non-returnable; ownership and copyrights of all entries belong to F.G.S. Foundation for Buddhist Culture and Education. 4) For further information, please call 886-7-656-1921 extension 1434. 5) The submission guidelines can be downloaded at Fo Guang Yuan Art Gallery website: http://www.fgs.org.tw/fgsart</p>					
Office Use Only					
Date Received (Post Office Stamp)	Receiver' s Signature			Remarks	